



5.1.2e vroeg me om je te laten weten dat er naar alle waarschijnlijkheid (morgen valt daar definitief de beslissing over) geen andere swabs voor kinderen voor aangeschaft hoeven te worden. Dat is het advies op basis van ervaring bij influenza. Met GGD GHOR is afgesproken dat we morgen laten weten hoe het zit en vandaag al afgesproken dat de kinderbemonsteraars getraind zullen worden in het afnemen van een midturbinate swab. Het streven is een labinf@ct aanstaande maandag uit te doen en maandag 29-3 (de week erop) is de streefdatum voor implementatie.

Idd goed om dit ook in de kamerbrief op te nemen.

Fijn dat ook jij denkt dat we dit voor elkaar gaan krijgen want het is natuurlijk wel een stap vooruit voor het afnemen van testen bij kinderen.

Groet, 5.1.2e

---

**From:** 5.1.2e ) <5.1.2e @minvws.nl>

**Sent:** woensdag 17 maart 2021 13:05

**To:** 5.1.2e <5.1.2e @rivm.nl>

**Cc:** 5.1 5.1.2e ) <5.1.2e @minvws.nl>; 5.1.2e ) <5.1.2e @minvws.nl>; 5.1.2e <5.1.2e @igh.com>; 5.1.2e <5.1.2e @gmail.com>; 5.1.2e ) <5.1.2e @minvws.nl>; 5.1.2e ) <5.1.2e @minvws.nl>; 5.1.2e ) <5.1.2e @minvws.nl>; 5.1.2e ) <5.1.2e @minvws.nl>; 5.1.2e ) <5.1.2e @minvws.nl>

**Subject:** mid-turbinate swabs besluit response team

Hoi 5.1.2e

Ik was verbaasd over je mededeling in de Stuurgroep Sneltesten en Innovaties over het besluit van het ResponseTeam/LCI over de inzet van mid-turbinate swabs bij alle kinderen op de teststraat onder de 12 jaar.

Dit voorgenomen besluit was niet bekend bij de Werkgroep Validaties, waar (validatie)studies lopen gericht op minder invasieve testmethoden inclusief het gebruik van mid-turbinate swabs.

Het besluit is evenmin bekend bij de werkgroep Opschaling, wat relevant is vanwege de enorme volumes andere swabs die bij invoering nodig zullen zijn op de teststraten. LCT is al sinds mei vorig jaar in het leven geroepen om de uitvoerbaarheid van voorgenomen testbeleid te toetsen alvorens beslissingen worden genomen. Waarom is deze route in dit geval niet gekozen?

Hoe gaat dit besluit bekend worden gemaakt door het RIVM, dit mede in relatie tot de Coronabrief die 23 maart naar de TK gaat? Zodra dit publiek bekend is zal de roep om onmiddellijke invoering er liggen en zal de minister en de ggd er op worden aangesproken als dit uitblijft.

Ik zal zsm de Dienst Testen vragen hoeveel mid-turbinate swabs er op voorraad zijn en hoeveel er op korte termijn aan te schaffen zijn.

In samenspraak met de DT zal er dan meteen aan grootschalige distributie naar de GGD teststraten gedaan moeten worden.

Ik hoop dat we van dit verrassende besluit alsnog een succes kunnen maken voor de pandemiebestrijding.

Uiteraard gaan we samen aan de slag om dit weer voor elkaar te krijgen.

Groet,

5.1.2e